



Design: Bosse Design-Team

## **CUBE 4.0**

### **MULTIPLE SPACES.**

Das Raum-in-Raum-System Bosse cube 4.0 wird jetzt in Technik, Look, Funktion, Flexibilität und Design auf weitere Raum-in-Raum-Systeme von Bosse übertragen. Dadurch entsteht ein durchgängiges Bild – vom telephone cube 4.0 für eine Person über die geräumigeren work oder dialogue cubes 4.0 bis hin zu den collaboration und meeting cubes 4.0 für größere Meetings und dem großzügigen session cube 4.0, geeignet für bis zu 18 Personen. Alle Ausführungen sind optional mit ION-Cloud Technologie zur Infektionsvermeidung sowie Förderung des psychischen und physischen Wohlbefindens verfügbare und nachrüstbar.

The Bosse cube 4.0 room-in-room system is now being transferred to the other Bosse room-in-room systems in terms of technology, look, function, flexibility and design. This creates a consistent picture – from the telephone cube 4.0 for one person to the more spacious work or dialogue cubes 4.0 to the collaboration and meeting cubes 4.0 for larger meetings and the spacious session cube 4.0, suitable for up to 18 people. All versions are optionally available and can be retrofitted with ION cloud technology to prevent infection and promote mental and physical well-being.



PRIVACY IN LOUNGE SPACES.

## SIX SOLUTIONS FOR EVERY APPLICATION.

Alle Raum-in-Raum-Systeme der Familie 4.0 kommen bei gleichbleibend hohen Ansprüchen an die Akustik ohne Bodenplatte aus und sind daher barrierefrei. Kombinieren Sie die abgestimmten Raum-in-Raum-Systeme nun auch in verschiedenen Größen miteinander und schaffen Sie moderne Rückzugs-Landschaften mit der neuen cube-Generation.



CUBE 4.0 TELEPHONE  
**CALL  
PRIVATELY.**

CUBE 4.0 WORK  
**WORK  
FOCUSED.**

CUBE 4.0 DIALOGUE  
**COMMUNICATE  
CONFIDENTIAL.**

CUBE 4.0 COLLABORATION  
**COLLABORATE  
OPENLY.**

All room-in-room systems of the 4.0 family manage without a floor panel and are therefore barrier-free while maintaining the same high demands on the acoustics. Combine the coordinated room-in-room systems in different sizes and create modern retreat landscapes with the new cube generation.



CUBE 4.0 MEETING

**STAY  
FLEXIBLE.**



CUBE 4.0 SESSION

**THINK  
TOGETHER.**



**Société Européenne d'Équipements**

46/48 Rue Gay LUSSAC, 94 430 CHENNEVIERES SUR MARNE

☎ : 01.56.86.17.30 - [commercial@s-2-e.com](mailto:commercial@s-2-e.com) - [www.s-2-e.com](http://www.s-2-e.com)